
Rešitev — združevanje
Občinski svet Zveze sindikatov Ljublja-

na-Šiška je ob obravnavi gospodarjenja v
letu 1982 in prvih treh mesecih letošnjega
l«Ja poudaril predvsem to, da je kljub dokaj
ugodnim rezultaiom gospodarjenja v letu
1982 še vedno mnogo takšnih ozdov, ki
gospodarijo na meji rentabilnosti oziroma
se jim naglo zmanjšuje akumulativna spo-
sobnost. Občinski svet je pozval vse tiste
OZD, ki so poslovale z izgubo, da še bolj
zaostrijo odgovornost pri pravočasni izde-
lavi dolgoročnih sanacijskih programov,
ker bodo le tako uspele odpraviti motnje pri
gospodarjenju.

Pri tem so se člani občinskega sveta najdlje
zadržali pri ocenjevanju razmerv DO Elektro-
zveze TOZD TTS. Delavci v tej TOZD se že
dalj časa spoprijemajo z resnimi proizvodnimi
težavami, ki jim za zdaj še niso kos. Zaradi iz-
gube v lanskem letu delavci prejemajo nižje
osebne dohodke, ker še niso sprejeli dopol-
njenega sanacijskega programa. Občinski
svet bo zaradi resnosti položaja v tej OZD vso
problematiko obravnaval na eni od prihodnjih
sej.

Prav tako so bili člani seznanjeni s stanjem v
DO Unitas. To organizacijo so gospodarske
razmere privedle v velike težave, iz katerih se
sami ne bodo mogli izvleči. Tudi sami so oce-
nili, da je rešitev le v združevanju, zato so za-
čeli proučevati možnosti združevanja s SOZD
IMP DO Livar.

Občinski svet je nadalje ugotovil, da je pri
večini OZD zaslediti zmanjševanje tistega
dela dohodka, ki ga delavci namenjajo za
akumulacijo, prav tako upočasnjevanje rasti
osebnih dohodkov in sredstev za skupno po-
rabo, kar v nekaterih okoljih že pomeni ogro-
žanje socialne varnosti posameznih delavcev,
ki za normalen obseg dela prejmejo manj kot
10.000 din mesečno. Posebno se to odraža v

gradbeništvu, zato bo treba bolj energično de-
lati za združevanje teh OZD. Pri tem so omenili
predvsem stanje v DO Objekt, kjer še zdaleč
ne dosegajo planiranega dohodka, saj še
vedno nimajo zagotovljenega dela, da bi lahko
ustrezno zaposlili vse delavce in izkoristili vse
proizvodne zmogljivosti.

Precejšnja pozornost v razpravi je veljala
področju zunanjetrgovinske menjave. Tu so
člani občinskega sveta ugotovili, da dose-
gamo v naši občini določene uspehe, vendar v
velikem številu OZD nimajo dovolj denarnih
sredstev za zagotavljanje normalne proizvod-
nje. Zato si moramo še vnapr^j prizadevati za

povečevanje izvoza na konvertibilno področje,
predvsem pa moramo v občini povečati krog
izvoznikov, tako da bodo vse tiste OZD, ki
sedaj še ne izvažajo veliko, preverile svoje
programe in jih v smislu povečanja deleža
izvoza tudi ustrezno spremenile.

Ob koncu razprav so člani poudarili, da se
OZD iz težav lahko izkopljejo le z združeva-
njem dela in sredstev. Zato bodo morali de-
lavci samoupravne sporazume o dohodkov-
nem povezovanju temeljito razčistiti in spre-
minjati, ker ne smejo pomeniti !e izsiljevanja
višjih cen, temveč predstavljati dolgoročnost
uspešnejšega gospodarjenja.


